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Általános feladatok

Az  elmúlt  időszakban  is  alapvetően  zavartalanul  működött  az  irodánk.  Sokan
éltek a fénymásolási és nyomtatási lehetőséggel. Szokásos feladatink mellett az
előző időszakhoz hasonlóan kiadtuk a Tétékás Nyúzt, jövő héten jelenik meg a
félév 3. száma.

Ahogy előző beszámolónkban írtuk Barassevichné Bérces Dóra visszatért a GYED-
ről  és  szeptember  végén  munkába  állt  aktívan  is.  Az  ő  feladata  jelenleg
elsősorban  a  webshop  beüzemelése  és  a  bankkártyás  fizetés  bevezetésének
előkészítése.  Középtávon  a  honlapok  fejlesztése,  a  webshop  üzemeltetése  és
pályázatok keresése, írása lesz a munkaköre.

A belső adminisztrációnk hatékonyabbá tétele érdekében újra bevezettük a saját
vevő-szállító kimutatás vezetését, illetve elkészítettünk egy előzetes éves cash-
flow tervezetet. Mind a két dokumentum egy héten belül végleges formát nyer,
így  sokkal  gyorsabban  megállapítható  lesz  az  Alapítvány  hosszú  távú  és
pillanatnyi  anyagi  helyzete,  ami a hozzánk beérkezett  nagyon sok támogatási
kérelem miatt  vált  fontossá.  Az  Alapítvány jelenleg  gazdaságilag  stabil,  nincs
tudomásunk egyetlen idei lejárt, kifizetetlen számláról se.

Az  ELTE  Eötvös  Kiadó  bizományba  nekik  adott  könyvkészletünk  egy  jelentős
részét visszaadta. Ezt ideiglenesen a TTK egyik raktárában helyeztük el.

A Nemzeti Ifjúsági Tanács Egyesület bejegyzésre került, a további lépésekről a
jövő héten egyeztetnek a tagok. Büszkék vagyunk arra, hogy az Alapítvány is a
13 alapító civil szervezet egyike és reméljük, hogy a jövőben ez is egy hatékony
fórum lesz  az  országos  ifjúsági  civil  életbe  való  bekapcsolódásra,  valamint  a
természettudományos és ELTE-s hallgatói érdekek országos képviseletére.

Kuratóriumi munka

A legutóbbi, szeptember 15-i ülésen megválasztott kuratórium megtartotta első
ülését. A tisztújításnak köszönhetően jelentősen megújult a kuratórium személyi
összetétele.  Az  ülésen  döntést  hoztunk  a  hozzánk  beérkezett  érettségi
előkészítős  támogatási  pályázatokról.  Két  nyertes  pályázó összesen több mint
180 000 Ft összegű támogatásban részesült. Ez azt jelenti, hogy egyikük ingyen,
a másikuk jelképes 9 500 Ft-os áron vehet részt a 150 órás tanfolyamunkon. A
különbségtétel  oka,  hogy  az  egyik  pályázó  tanulmányi  eredményei  messze
elmaradtak a másiktól.

Ezen  felül  az  új  kuratóriummal  részletesen  is  átbeszéltük  az  előttünk  álló
rövidtávú feladatokat. A kuratórium új tagjainak bejegyzéséhez előkészítettük a
bírósági nyomtatványt Hoksza Zsolt részére. Az egyéb változások bejegyzéséhez
és  a  közhasznú  státusz  megállapításához  szükséges  nyomtatvány  szintén
előkészítésre került részére.



Érettségi előkészítők

Az éves előkészítők probléma nélkül elindultak. Az eddigi éveknél több, 15 éves
emelt szintű csoportunk indult el. Szükségessé vált új biológia tanár felvétele is a
biológia tanfolyamaink nagy elismertsége miatt.

Megállapításra került a féléves, 70 órás érettségi előkészítők részvételi díja. Már
lehet jelentkezni kurzusainkra.

A jobb tervezés és a munkabérek védelme érdekében elkülönítésre került egy
alszámlánkon az  oktatók és az  oktatásszervezőnk éves bérének eddig  befolyt
befizetésekhez arányosított összege.

Az  ELTEfeszten  is  népszerűsítettük  előkészítőinket  mind  szórólapokkal,  mind
személyes megjelenéssel.  Ennek eredményességéről  eddig még nincs jelentős
visszacsatolás.

Az  előkészítő  kapcsán  együttműködünk  az  ELTE  Hallgatói  Szolgáltató  és
Sportközponttal. 

Rendezvényeink

Legnagyobb  rendezvényünk  az  elmúlt  időszakban  az  5vös  5km  volt.  Ennek
lebonyolításában,  technikai  kivitelezésében  számos  partnerünk  volt,  szokás
szerint. Erről bővebben Székely Gellért sportbiztos beszámolójában olvashattok.

A  következő  nagy  rendezvényünk  a  VI.  Gólyahajó,  amely  jövő  héten  kerül
megrendezésre. Ennek főszervezője Nagy Gergely, akivel folyamatosan tartottuk
a kapcsolatot mi, illetve alkalmazottaink is. Úgy véljük, hogy jelenlegi állás szerint
minden feltétel adott egy sikeres rendezvény lebonyolításához.

Külön  köszönetet  szeretnénk  mondani  Muliter  Ádámnak,  aki  önkéntesként  a
jegyértékesítésben is sokat segített, ezzel amúgy is túlterhelt alkalmazottainkat
valamelyest tehermentesítette, illetve szervezési  területen egyéb segítséget is
nyújtott.

A Gólyabál szervezéséről egyeztetéseket folytatunk Hoksza Zsolt közvetítésével
az egyetemvezetéssel.

„Közhasznú” tevékenység

Támogatást  nyújtottunk  több  gólyaavató,  illetve  egyéb  szakos  rendezvény
megszervezéséhez,  amelyek  így  részvételi  díj  nélkül  valósulhattak  meg.  A
teljesség  igénye  nélkül  az  elmúlt  időszak  általunk  támogatott  rendezvényei:
Matekos teadélután, Matekos Filmklub, Kémia GT after, Bi#YOLOgia gólyaavató. A
Földes gólyaavatót ajándékokkal támogattuk. Ezeken a szakos eseményeken felül
támogattuk  a  44.  Tor-túra  megszervezését  is,  amelyen  számos  TTK-s  hallgató
vesz részt.

A személyi jövedelemadó 1% felajánlásokkal kapcsolatban előző beszámolónkban
írtak  sajnos  tévesek  voltak.  A  most  közzétett  NAV  adatok  nem  az  idei  évre
vonatkoznak, hanem a tavalyira. Ezért elnézést kérünk mindenkitől, ugyanakkor
az  ott  leírt  kiemelkedő teljesítmény ettől  függetlenül  valós.  Statisztika  az  idei
évről jelenlegi információink szerint csak jövőre fog megjelenni, de az már biztos,



hogy az Alapítvány idei bevétele 331 798 Ft-ra csökkent a tavalyi több, mint 600
ezerhez képest. Ez arra figyelmeztet, hogy nagyobb energiát kell a kampányra
fordítanunk.

A Vöröskereszttel immár hagyományos együttműködésünk még szorosabbá vált
és  minket  kértek  meg  a  Lágymányosi  Kampusz  október  13-15.  közötti
véradásának  marketingjének  lebonyolítására.  Ezért  létrehoztunk  egy Facebook
eseményt, Török Mátyás kommunikációs elnökhelyettes segítségével plakátok is
kihelyezésre kerültek, illetve felvettük a kapcsolatot az EHÖK-kel is, akik szintén
segítséget nyújtanak az online hirdetésben.

Az országban tudtunkkal egyedüliként nálunk lehet földrajz emelt szintű érettségi
előkészítőn  részt  venni.  Sajnos  a  földrajz  emelt  szintű  érettségi  sehol  nem
kimondott felvételi követelmény, ezért alacsony a részvétel. Így úgy döntöttünk,
hogy  vállaljuk  a  százezres  nagyságrendű  veszteséget  és  a  6  jelentkezőnek
biztosítjuk az előkészítő elindulását.

Megkezdtük a NÁBOJ nemzetközi középiskolai matematika- és fizikaverseny hazai
fordulójának szervezését. Jelenlegi terveink szerint pályázati forrásból szeretnénk
megvalósítani a lebonyolítást, de amennyiben ez nem sikerül, akkor is ingyenes
részvételi lehetőséget biztosítunk a résztvevő diákoknak.

Záró gondolatok

Igyekeztünk szokás szerint röviden csak a legfontosabb dolgokat összefoglalni a
könnyű áttekinthetőség érdekében.  Ezért  különösen  buzdítunk  mindenkit  arra,
hogy  keressen  minket  kérdéseivel  vagy  egy-egy  téma  bővebb  kifejtésének
igényével.

Úgy  gondoljuk,  hogy  nagyon  mozgalmas  volt  az  elmúlt  3  és  fél  hét  és  az
Alapítvány nagyon sok területen ért el jelentős eredményeket, ahogy ezt ebből a
beszámolóból is olvashattátok. Számos területen lehet akár ezekre építve, akár új
projekteket  kezdve  tovább fejlődni.  Reméljük,  hogy akár  e  beszámoló  olvasói
között  is  akad  olyan,  aki  eleget  tesz  felhívásunknak,  amit  többek  között  a
képviselőlistán  is  leírtunk  és  fiatal,  friss  vezetősége  lesz  az  Alapítványnak
helyettünk. 

Budapest, 2015. október 9.
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